
19 637 Vreemdelingenbeleid

Nr. 1244 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN JUSTITIE

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 17 december 2008

In mijn brief van 13 augustus 2007 inzake maatregelen ter bevordering
van de effectiviteit van het openbare ordebeleid (TK 2006–2007, 19 637,
nr. 1168), heb ik aangegeven onderzoek te zullen laten verrichten naar
toepassing en effectiviteit van het huidige beleid en de mogelijke verho-
ging van de effectiviteit door middel van een aanscherping van de glij-
dende schaal. In die brief heb ik tevens aangegeven dat het onderzoek
eind 2008 zal worden afgerond.

Uit de bevindingen van het WODC blijkt dat de databestanden die tot
dusver zijn onderzocht niet alle verwachte relevante gegevens hebben
gegenereerd waardoor er nog geen conclusies kunnen worden getrokken.
Er zal nu opnieuw een databestandonderzoek worden uitgevoerd mede op
basis van aanvullende criteria. Dit heeft tot gevolg dat de het onderzoeks-
rapport helaas niet dit jaar kan worden opgeleverd. Het WODC verwacht
dat in de eerste helft van 2009 het onderzoek kan worden afgerond. Uw
kamer zal zo kort mogelijk daarop worden geïnformeerd over de onder-
zoeksresultaten en de reactie van het kabinet daarop.

De staatssecretaris van Justitie,
N. Albayrak
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